
ZÁPIS 

 
z 9. jednání Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje, 

konané dne 27.09.2023 od 12:30 hod.  

on-line formou 

 

 
Přítomni: MgA. Václav Bartoš, Mgr. Tomáš Merta, Bob Šviha, Ing. Tomáš Pětivoký,  

Matěj Hlavatý, Martin Podveský, Ing. Pavel Bartoš, Pavel Volk 

 
Nepřítomni: Jan Janeček, Jiří Regner 
   

Hosté:  Ing. Bohumil Pecold 
  Ing. Jiří Kočárník 
        

Program jednání: 

1. Zahájení a přivítání přítomných 
2. Volba ověřovatele zápisu, schválení programu 
3. Rozpočet Královéhradeckého kraje pro rok 2024 v oblasti IT 
4. Různé 

 
K bodu 1 

Zahájení, přivítání přítomných 

 
Jednání ve 12:30 hodin zahájil a řídil předseda Komise pro informační technologie Rady 
Královéhradeckého kraje (dále jen „předseda komise“) MgA. Václav Bartoš.   

 
Dále předseda komise sdělil, že jednání komise IT je přítomno 8 členů komise. 
 

 
K bodu 2 

Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu  

 
Předseda komise požádal přítomné o odsouhlasení programu úvodního jednání komise IT a 
současně o odsouhlasení ověřovatele zápisu z tohoto jednání. Ověřovatelem byl navržen              
Pavel Volk.  

 
schválení ověřovatele zápisu Pavel Volk 

schválení programu 9. jednání 
1. hlasování: 
Pro    8 

Proti   0 

Zdržel se  0 

Návrh byl přijat. 
 
Program 9. jednání komise IT byl schválen. Ověřovatelem zápisu z 9. jednání komise IT byl 
určen Pavel Volk. 
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K bodu 3 

Rozpočet Královéhradeckého kraje pro rok 2024 v oblasti IT 

 
Informace k připravenému návrhu rozpočtu Královéhradeckého kraje pro rok 2024 v odvětví 
informačních technologií přednesl Ing. Bohumil Pecold. Uvedl, že pro rok 2024 je v oblasti IT 
navrhováno rozpočtovat v běžných výdajích částku 43.956.000 Kč a v investičních výdajích 
částku 4.150.000 Kč. Jedná se o návrh, který může do jeho výsledného schválení ještě doznat 
určitých změn. Představený návrh rozpočtu na rok 2024 pro oblast IT byl projednán jak 
s gestorem pro oblast ekonomiky JUDr. Ing. Rudolfem Coganem, Ph.D., tak i s předsedou Výboru 
finančního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje. V porovnání s rozpočtem Královéhradeckého 
kraje v oblasti IT roku 2023 je v roce 2024 plánováno více běžných výdajů (výrazné investice 
v oblasti IT provedeny v roce 2023, v roce 2024 již počítáno s financováním servisních podpor). 
Ing. Bohumil Pecold podrobněji okomentoval jednotlivé navrhované položky rozpočtu IT pro rok 
2024.  
 
Členy komise pro IT diskutován postup pro případný přechod na licence Microsoft 365. Dále 
podrobněji probrána vícefaktorová autentizace uživatelů INF (karetní systém), jejíž záměr blíže 
vysvětlil Ing. Bohumil Pecold. 
Současně byla komplexněji prezentována položka finanční kalkulace navrhovaného rozpočtu 
související s bezpečnostní infrastrukturou TCK - podpora po udržitelnosti projektu, informace 
k tomuto poskytl Ing. Jiří Kočárník, vedoucí oddělení projektů a síťové infrastruktury. 
 

 
K bodu 4 

Různé 
 
Poskytnuta informace k probíhající veřejné zakázce "Pořízení systému pro zpracování materiálů 
samosprávy a následná technická podpora 2023" (hodnotící komise bude rozhodovat o výsledku 
zakázky – obdrženy 2 nabídky) a informace k přípravě návrhu na vyhlášení veřejné zakázky na 
rozvoj elektronického systému spisové služby v jednacím řízení bez uveřejnění. Dále diskutováno 
pokračování prací na záměru pořízení evidence projektů pro odbor investic. 
 
Příští jednání komise pro informační technologie se uskuteční v úterý dne 31.10.2023 od 14:00 
hodin. Listopadové jednání komise pro informační technologie je přesunuto z úterý 28.11.2023 
na středu 29.11.2023 od 13:00 hodin. 
 

 
Závěr 
MgA. Václav Bartoš, předseda komise, ukončil 9. jednání Komise Rady Královéhradeckého kraje 
pro informační technologie ve 13:05 hodin a poděkoval členům komise za účast na jednání a 
diskusní příspěvky.  

 
             MgA. Václav Bartoš 

        předseda komise pro informační technologie 

Ověřovatel zápisu:  

Pavel Volk, dne 25.10.2023 

 
Zapsala: Ivana Nesvačilová, dne 13.10.2023 


